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    SALA PENSIONÄRSRÅD  
 

Anteckningarna anmäles i kommun- 
styrelsens ledningsutskott. 

 
 

SALA KOMMUN 
Kommunstyrelsens förvaltning 
Box 304 
733 25 Sala 

Besöksadress: Stora torget 1, Sala 
Växel: 0224-74 70 00 
Fax: 0224-188 50 
Kommun.info@sala.se 
www.sala.se 

Nina Nilsson 
Sekreterare  

nina.nilsson@sala.se 
Direkt: 0224-74 78 05 
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Mötesanteckningar 13 september 2021, kl 13.00-15.00 
 

Närvarande  
Erik Hamrin  vice ordförande i kommunstyrelsen 
Bo Kihlström  opposition (S), deltog på distans  
 
Ordinarie ledamöter  
Per Byström  SPF Seniorerna Sala, deltog på distans 
Gerd Långhede  Ranstaorten PRO  
Claire Höglund Wilhelmsson Sala PRO 
Anita Bertilsson  Möklinta PRO 
 
Ersättare 
Britt-Marie LigneCarlsson SPF Seniorerna Sala, deltog på distans,  
    del av mötet 
 
 
 

1. Föregående mötesanteckning 

Föregående mötesanteckningar genomlystes och lades till handling-
arna.  

2. Information från organisationerna och KS/KF 

Ranstaortens PRO informerar om att de har spelat boule hela somma-
ren. Vattengymnastiken har kommit igång igen. Sommarfest och kräft-
skiva har föreningen också haft, årsmöte är planerat till oktober. 

Möklinta PRO har även dem ägnat sig åt boule. Men nu har även gym-
nastik och bingo kommit igång. De har startat sina månadsmöten igen. 
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Sala PRO har även dem spelat boule hela sommaren. Bangolf och cyk-
ling har också varit igång under sommaren. En friluftsdag på Annedal 
har anordnats med stort deltagande och korvgrillning bland annat. 
Det mesta är igång igen, danserna i folkets park planeras komma igång 
den 25 oktober är det dags för första tillfället och Rockkören ska 
komma igång under oktober. 

SPF Seniorerna Sala har hållit årsmöte och verksamheterna har kom-
mit igång. Första medlemsmötet för hösten sker idag i Blå salen, vi har 
valt att inte ha fika idag. Får se hur det blir framöver. Vi hoppas ju fort-
farande att det nu är som vanligt och att det inte kommer något bak-
slag. 

När det gäller Samtalsgrupp senior efterfrågas hur informationen om 
att det finns grupper ifall någon är i behov av samtal.  

Erik Hamrin informerar om att kultur- och fritidsnämnden har tagit 
ett beslut om att förlänga initiativet med fria lokal-, plan- och hallhy-
ror fram till årsskiftet. 

Sala kommun firar i höst 50 år som kommun. Det kommer att upp-
märksammas på biblioteket med en utställning bestående av bilder 
från de senaste 50 åren. 
Bo Kihlström inflikar att han firar 50 år som politiker i år, hans första 
uppdrag var i kommunala brandstyrelsen. 

 
3. Torgets utformning  

Erik Hamrin informerar om torgets utformning utifrån underlag från 
Kristin Hedman, stadsträdgårdsmästare. Inför stadens 400-årsjubi-
leum 2024 ska Stora torget i Sala renoveras. Målet är att få ett mer liv-
fullt centrum där torget är en central mötesplats. Torget blir en plats 
där tillgänglighet, kulturhistoria och attraktivitet flätas samman i ett 
framtidsanpassat torg. 

Synpunkter på torget, mejla direkt till, tiden var till den 19 september 
och några lämnade direkt på mötet, har ni inte lämnat än mejla mig så 
snart som möjligt så lämnar jag vidare till Kristin.  
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4. Översiktsplanen 

Översiktsplanen håller på att tas fram nu, olika kontor och ett brett 
politiskt samarbete ligger bakom arbetet med översiktsplanen. Målet 
är att planen ska skickas ut på samråd under hösten, rådets medlem-
mar kommer i vanlig ordning att få information via rådet när det sker. 

 

5. Äldreplanen 

Malin Johansson, biträdande verksamhetschef och Elisabet Pettersson, 
vård- och omsorgsnämndens ordförande informerar om Äldreplanen. 
Powerpoint-presentationen bifogas mötesanteckningarna.  

 

6. Övriga frågor 

 Platstillgången på kommunens äldreboenden? 
Just nu har vi kö, cirka 13 personer väntar.  Under våren hade vi le-
diga platser men kön ökar nu. 
 

 Har man som boende möjlighet att veta vilka av personalen som är vac-
cinerad? 
Vi önskar och uppmuntrar alla medarbetare och speciellt dem som 
arbetar nära brukare att vaccinera sig. Vi måste naturligtvis rätta oss 
efter att i Sverige är enligt lagstiftningen inte tvångsvaccinering tillå-
ten, alla medborgare är skyddade mot kroppsliga ingrepp. Det finns 
inte heller någon annan laglig möjlighet till tvångsvaccinering. Inte 
heller kan arbetsgivaren kräva att få reda på om en medarbetare har 
vaccinerat sig eller inte. 
 

 Till och från är det trängsel på Silverlinjen, för många barnvagnar vil-
ket gör att en del personer med rullator eller barnvagn inte får rum på 
bussen, hur tänker kommunen där, fler avgångar eller? 
Enligt buss-depån är detta ett sällan förekommande problem, så om 
vi ens ska överväga förstärkning behöver vi titta närmre på vilka av-
gångar som är problematiska. 
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 Trygghetsboendet i Ransta, varför händer det inget? 
Erik Hamrin (M) svarar att Sala kommun fortfarande arbetar med frå-
gan för att utreda alternativ som finns för att kunna tillskapa ett 
trygghetsboende. 

7. Nästa möte 
Måndagen den 6 december. 
 

8. Förslag på ärenden till kommande möten 

Regional samverkansgrupp för äldre 

Information om hemtjänst och de olika boendeformerna 

 

 

Vid anteckningarna 
 

Nina Nilsson 


